
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 03/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων
Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

 Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Ανέγερση νέου Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας»

Κυρία, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με πρόσφατη συμπληρωματική ενημέρωση κατοίκων Πρέβεζας περί του
Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας, αναδείχθηκε προ ολίγων ημερών από τοπικούς
Δημοτικούς Συμβούλους, στο πλαίσιο λειτουργίας και ελέγχου των δράσεων και των
πρωτοβουλιών Δημοτικής Αρχής Πρέβεζας, το ζήτημα εκ νέου της ανέγερσης νέου
Μουσικού Σχολείου στην Πρέβεζα. Συγκεκριμένα, κατά την εν λόγω διαδικασία,
δημοσιοποιήθηκε ότι υφίσταται δέσμευση της οικονομικής επιτροπής του Δήμου
Πρέβεζας από τις 24 Δεκεμβρίου 2020 ότι θα επισπευστούν οι διαδικασίες σύνταξης
μελετών και κατόπιν χρηματοδότησης της ανέγερσης του νέου Μουσικού Σχολείου
Πρέβεζας. Συνοπτικά τέλος, εκδηλώθηκε ο προβληματισμός της διαχρονικής απραξίας
της ανέγερσης του νέου Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας, δεδομένης και της
εξασφαλισμένης χρηματοδότησης των «ΚΤΙΡΙΑΚΩΝ ΥΠΟΔΟΜΩΝ Α.Ε.» (Κτ. Υπ.),
αρμοδιότητας Υπ. Υπ. Μετ., μέσω ΕΣΠΑ 2021 - 2027.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεστε να μας ενημερώσετε αν οι Κτ. Υπ. Α.Ε., αρμοδιότητας ΥΠ. ΥΠ. ΜΕΤ.,
πράγματι εξασφάλισαν τη χρηματοδότηση, μέσω ΕΣΠΑ 2021 – 2027, για την ανέγερση
του νέου Μουσικού Σχολείου Πρέβεζας, σε ποιο ύψος ανερχόταν η εξασφαλισμένη
χρηματοδότηση και για ποιους λόγους δεν έγινε διαχειρήσιμη μέχρι τώρα η εν λόγω
χρηματοδότηση προς τον σκοπό για τον οποίο εξασφαλίστηκε;

2. Υπάρχει συνεισφορά του «Δικτύου Ελληνικών Πόλεων για την Ανάπτυξη
(Δ.Ε.Π.ΑΝ.)» (Μη Κερδοσκοπική Εταιρία) στο όλο εγχείρημα της ανέγερσης του νέου
Μουσικού Σχολείου Πρεβέζης κι αν ναι, πώς αυτή πραγματώνεται;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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